



Değerli Katılımcımız

125 yıllık geçmişi ile International Association of Operative Millers (IAOM), tahıl değirmencileri ve ticaret temsilcilerini endüstri ile ilgili alanlarda eğitim ve öğretim fırsatlarının geliştirilmesi için bir araya getiren, tahıl değirmencililiği alanında dünyanın en büyük kar amacı gütmeyen meslek kuruluşudur. IAOM; ABD'de de 10 ve dünyanın diğer bölgelerinde 4 direktörlüğü ile fikirlerin, teknolojik ve eğitimsel fırsatların, yeni ürün ve hizmetlerin keşfi ve ağ oluşturma için uluslararası bir forum sunmaktadır.

IAOM'nin Avrasya Bölgesi, 2 milyardan fazla nüfusa ve toplam 7,1 trilyon dolarlık ekonomik büyüklüğe sahip 32 ülkeden oluşmaktadır. Aynı zamanda dünyanın en büyük buğday üreticileri ve un ihracatçıları da bu bölgede yer almaktadır. 71,6 milyon tonluk buğday üretimiyle dünyanın ilk 5 buğday üreticisinden biri olan Rusya, tek başına dünya buğdayının %10'unu ve Avrasya bölgesinin buğday üretiminin %30'unu temsil etmektedir. Bu 32 ülke arasında 25 milyon tonla Ukrayna, 16 milyon tonla Kazakistan ve 19 milyon ton buğday üretimiyle Türkiye de yer alıyor.

Bu kapsamda; Orta ve Doğu Avrupa, Baltık Ülkeleri, Rusya, Ukrayna, Kazakistan, Türkiye ve diğer Orta Asya Cumhuriyetleri ve yoğun katılımın beklendiği Kafkas bölgesi ülkelerinden değirmencilerin katılımını kolaylaştırmayı planladık. Ayrıca ABD, Orta Doğu ve Afrika Bölgelerinden de katılım beklenmektedir. Bu konferans ve sergi, Hububat, Un, Makarna, Bulgur ve Yem Üreticileri gibi birçok sektör paydaşı ile Değirmen Makinaları Tedarikçileri, Laboratuvar Ekipmanları Tedarikçileri, Tüccarlar, Malzeme Tedarikçileri, Paketleme Firmaları, Tahıl Depolama Firmaları, Yiest gibi tedarikçi ve bayilerini bir araya getirecektir.

31 Ağustos – 1 Eylül 2023 tarihlerinde İstanbul, Haliç Kongre Merkezi'nde gerçekleştirilecek olan IAOM Eurasia Konferans ve Sergimizde sizleri aramızda görmekten ve davet etmekten onur ve mutluluk duyuyoruz. Konferans ve Sergi ile ilgili tüm detayları www.iaom-eurasia.info ulaşılabilir. Kongre dilleri Türkçe, İngilizce ve Rusça olacaktır.

Saygılarımızla.

Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliği Avrasya Bölgesi

İçerenköy Mah. Umut Sokak AND Plaza No:10-12 Kat: 18 Kozyatağı, Ataşehir, İstanbul - TURKEY

T: 0216 594 58 26 F: 0216 594 57 99 C: 0533 281 43 12 vuralkural@iaom-eurasia.info • www.iaom-eurasia.info



Distinguished IAOM Eurasia Conference and Exhibition Participants

With its 125-year history, International Association of Operative Millers (IAOM) is the world's largest non-profit organization in the field of grain milling which unites grain millers and trade representatives for the development of education and training opportunities in industry-related areas. IAOM with its 10 directorates in the USA and 4 more in other parts of the world offers an international forum for sharing ideas, technological and educational opportunities, discovery of new products and services and networking.

Eurasian Region of IAOM consists of 32 countries with more than 2 billion of population and a total of 7.1 trillion dollars economic magnitude. At the same time, world's largest wheat producers and flour exporters are situated in this region. Russia which is one of the top 5 wheat producers in the world with the production of 71.6 million tons of wheat, alone represents 10% of the world's and 30% of Eurasian region's wheat production. Ukraine with 25 million tons, Kazakhstan with 16 million tons and Turkey with 19 million tons of wheat production are also among these 32 countries.

In this context, we have planned to facilitate the participation of millers from Central and Eastern Europe, Baltic Countries, Russia, Ukraine, Kazakhstan, Turkey and other Central Asian Republics and Caucasus region countries where intense participation is expected. In addition, participations are expected from the USA, Middle East and Africa Regions. This conference and exhibition will bring together many sector stakeholders such as Grain, Flour, Pasta, Bulgur and Feed Producers and their suppliers and vendors such as Milling Machinery Suppliers, Laboratory Equipment Suppliers, Traders, Ingredients suppliers, Packaging Companies, Grain Storage Companies, Yiest Companies, Bakery Products Firms, Industrial Bread Bakers, Research Institutes and Colleges & Universities.

On behalf of IAOM Eurasia Management, we are well aware of your esteemed position in the sector and attached you will find information for an event by IAOM Eurasia (registration form, sponsorship form, stand area). In addition, you will also find group discount policy for millers and suppliers.

We are honored and happy to see and invite you among us at our IAOM Eurasia Conference and Exhibition, which will be held in Istanbul, Haliç Congress Center on 31 August – 1 September 2023. All details about the Conference and Exhibition are available at www.iaom-eurasia.info can be reached. Congress languages will be Turkish, English and Russian.

Look forward to hearing from you. Best Regards

Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliđi Avrasya Bölgesi

İçerönköy Mah. Umut Sokak AND Plaza No:10-12 Kat: 18 Kozyatađı, Ataşehir, İstanbul - TURKEY

T: 0216 594 58 26 F: 0216 594 57 99 C: 0533 281 43 12 vuralkural@iaom-eurasia.info • www.iaom-eurasia.info



Уважаемые участники конференций и выставок IAOM Eurasia

Международная ассоциация мукомолов (IAOM) с ее 125-летней историей является крупнейшей в мире некоммерческой организацией в области помола зерна, которая объединяет мукомолов и торговых представителей для развития возможностей образования и обучения в связанных с отраслью областях. IAOM со своими 10 директорами в США и еще 4 в других частях мира предлагает международный форум для обмена идеями, технологическими и образовательными возможностями, открытия новых продуктов и услуг и создания сетей.

Евразийский регион IAOM состоит из 32 стран с населением более 2 миллиардов человек и общим объемом экономики 7,1 триллиона долларов. В то же время в этом регионе расположены крупнейшие мировые производители пшеницы и экспортеры муки. Россия, которая входит в пятерку крупнейших производителей пшеницы в мире с производством 71,6 миллиона тонн пшеницы, представляет 10% мирового и 30% производства пшеницы в Евразийском регионе. Украина с 25 миллионами тонн, Казахстан с 16 миллионами тонн и Турция с 19 миллионами тонн производства пшеницы также входят в эти 32 страны.

В этом контексте мы планировали способствовать участию мукомолов из Центральной и Восточной Европы, стран Балтии, России, Украины, Казахстана, Турции и других республик Центральной Азии и стран Кавказского региона, где ожидается активное участие. Кроме того, ожидается участие из регионов США, Ближнего Востока и Африки. Эта конференция и выставка соберут вместе многих заинтересованных сторон, таких как производители зерна, муки, макаронных изделий, булгура и кормов, а также их поставщики и продавцы, такие как поставщики фрезерного оборудования, поставщики лабораторного оборудования, трейдеры, поставщики ингредиентов, упаковочные компании, компании по хранению зерна, Yiest Компании, фирмы по производству хлебобулочных изделий, промышленные пекари, научно-исследовательские институты, колледжи и университеты.

От имени IAOM Eurasia Management мы хорошо осведомлены о вашем уважаемом положении в этом секторе, и в приложении вы найдете информацию о мероприятии IAOM Eurasia (регистрационная форма, спонсорская форма, площадь стенда). Кроме того, вы также найдете политику групповых скидок для мукомолов и поставщиков.

Для нас большая честь и радость видеть и приглашать вас среди нас на нашу конференцию и выставку IAOM Eurasia, которая пройдет в Стамбуле, в конгресс-центре Халич, 31 августа - 1 сентября 2023 г. Все подробности о конференции и выставке доступны на сайте www.iaom-eurasia.info доступен. Языками конгресса будут турецкий, английский и русский.

С нетерпением жду вашего ответа. С уважением

Dr. Eren Günhan Ulusoy
Director

Vural Kural
Executive Secretary

Uluslararası Operasyonel Değirmenciler Birliği Avrasya Bölgesi

İçerenköy Mah. Umur Sokak AND Plaza No:10-12 Kat: 18 Kozyatağı, Ataşehir, İstanbul - TURKEY

T: 0216 594 58 26 F: 0216 594 57 99 C: 0533 281 43 12 vuralkural@iaom-eurasia.info • www.iaom-eurasia.info